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Protokół Nr 30/V/0052/2009 
z nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Jordanów Śląski 

 z dnia 30 października 2009r.  
 

W Sesji udział wzięło 15 spośród ustawowej liczby 15  Radnych, (lista obecności w 
załączeniu). Ponadto w sesji uczestniczyli Wójt Gminy - Pan Henryk Kuriata,  
Sekretarz Gminy – Pan Grzegorz Gaweł, Skarbnik Gminy - Pani Zofia Zając, 
pracownicy UG i mieszkańcy z terenu Gminy.  
 

1. Przewodniczący Rady Gminy Pan Mirosław Cholewa (w dalszej części protokołu 
wymieniany w skrócie jako Przewodniczący RG) otworzył obrady o godz. 08.04, 
przywitał wszystkich przybyłych gości i Radnych. 

2. Stwierdzono quorum (na podstawie listy obecności). 
- Na Sekretarza obrad wybrany został jednogłośnie Pan Andrzej Bogucki. 

3. Brak uwag odnośnie protokołu nr 29/V/0052/2009. 
- Głosowanie nad przyjęciem protokołu – 15 za. Przyjęto protokół z Sesji Nr 29 z 
dnia 5 października 2009r. jednogłośnie.  

4. PORZĄDEK OBRAD 
Przewodniczący RG: odczytał proponowany porządek obrad (na podstawie pisma 
zwołującego sesję),  poprosił o zgłaszanie uwag. Wobec ich braku zarządził przejście do 
kolejnego punktu spotkania.  
 

5. PODJĘCIE UCHWAŁ: 
1) Nr XXX/154/2009 w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/112/2008 Rady Gminy 

Jordanów Śląski  z dnia 29 grudnia 2008 r. w sprawie ustalenia wykazu 
wydatków, które nie wygasają z końcem roku budżetowego 2008 z późniejszymi 
zmianami 

Przewodniczący RG: odczytał projekt uchwały. Poprosił o zadawanie pytań i zgłaszanie 
wniosków. 
Pan Radny Rafał Zarzycki: poprosił o wyjaśnienie, czego dotyczy projekt, gdyż nie ma do 
niego uzasadnienia.  
Pan Zbigniew Fabisch Inspektor ds. gospodarki gruntami: powiedział, ze przesunięcie 
terminów wydatków, które nie wygasają wynika z prac nad miejscowymi planami 
zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Wilczkowice i Mleczna. Mamy 
podpisaną umowę z terminem wykonania opracowań do 15 października. Termin 
wykonania umowy zostanie przesunięty, gdyż nie wpłynęły jeszcze do Urzędu Gminy 
wszystkie uzgodnienia. W związku z powyższym zaistniała potrzeba przesunięcia 
wydatków niewygasających.  
Przewodniczący RG: poprosił o zadawanie dalszych pytań, wobec ich braku zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały.  
 

W Głosowaniu jawnym Uchwała Nr XXX/154/2009 została podjęta jednogłośnie – 15 
głosów za. 

 
2) Nr XXX/155/2009 w sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę Wojewody 

Dolnośląskiego z dnia 12 października 2009 roku NK.II.0914-3/74/09 
Przewodniczący RG: odczytał projekt uchwały. Poprosił o zadawanie pytań i zgłaszanie 
wniosków, wobec ich braku zarządził głosowanie.  
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W Głosowaniu jawnym Uchwała Nr XXX/155/2009 została podjęta jednogłośnie – 15 
głosów za. 
 

 
6. ZAPYTANIA I WOLNE WNIOSKI   
Przewodniczący RG: poprosił o zadawanie pytań i zgłaszanie wniosków. 
Pani Wiesława Król: poinformowała, że GOPS chce zorganizować wigilię dla starszych 
osób, nie ma na to jednak zabezpieczonych środków, wobec czego poprosiła Radnych o 
wsparcie finansowe przedsięwzięcia.  
Pan Radny Wiesław Korczak: poinformował, że 4 listopada w środę o godzinie 18.00 
odbędzie się posiedzenie Komisji ds. Gospodarczych, na którym zostaną omówione 
projekty uchwał w sprawie podatków na przyszły rok.  
Pani Radna Danuta Ligas: zapytała, jaka jest propozycja podatku gruntowego na przyszły 
rok? 
Pan Wójt: powiedział, że wg. obwieszczenia  Prezesa GUS cena żyta została wyznaczona 
na 34,10 zł. i będzie to podstawą do naliczenia podatków. Zauważył, że podatek będzie 
niższy o 25,5% w stosunku do roku ubiegłego i będzie się to wiązać ze zmniejszeniem 
wpływów do budżetu z tego tytułu.  
Pan Radny Andrzej Bogucki: zapytał, czy jest już coś wiadomo o sprzedaży piaskowni 
pod Siemianowem?   
Pan Wójt: odpowiedział, że jest zainteresowanie tą piaskownią, ale do tej pory do Urzędu 
nie wpłynął żaden akt notarialny potwierdzający sprzedaż tej nieruchomości.  
Pan Radny Andrzej Bogucki: powiedział, że jeśli ktoś wykupi ten teren pojawi się 
problem z wywożeniem stamtąd piasku – którędy będzie się to odbywać. Są już tam 
robione jakieś pomiary, odwierty.  
Pan Zbigniew Fabisch: poinformował, że  osoba zainteresowana tą piaskownią prowadzi 
na razie wstępną procedurę i opłaciła koncesję na badania, nie ma jeszcze udzielonej 
koncesji na wydobycie. Właściciel działki podpisał wstępną umowę z osobą 
zainteresowaną kupnem i na razie trwa sondująca  procedura, czy opłaci się wydobywanie 
tamtych złoży. Jeżeli do tego dojdzie transport będzie się odbywał drogami publicznymi, 
ale nic tu się nie wydarzy bez wiedzy i opinii UG. 
 
 
Dalszych zapytań i wolnych wniosków nie było. Wobec wyczerpania 
porządku obrad Przewodniczący RG zamknął XXX  Sesję RG o godz. 08.20. 

 
 
………………………………………… 
Przewodniczący  RG 

 
………………………………………… 
Sekretarz obrad 

 
 
Protokół sporządziła:  


